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Beste leden van de commissie beheer,

Ik schrijf u deze brief omdat Rover zich wat zorgen maakt over het DO Bernadottelaan.
Graag zien we namelijk dat u het DO Bernadottelaan goedkeurt, en wel zonder
wijzigingen. Waarom dát belangrijk is, leg ik u graag uit.

Rover had namelijk liever gezien dat het huidige 50 km/u gehandhaaft zou worden, want
dat is gunstig voor de rijtijd van de bus en de wijkbewoners in die bus. Een langzamere
bus kost meer geld (dienstregelinguren), en met dalende inkomsten vanuit het rijk, is
iedere kostenverhoging een probleem. Een langzamere bus is ook onaantrekkelijker voor
de wijkbewoners die van deze provinciale “stroombuslijn” gebruik maken om -vooral-
naar hun werk te reizen. 

Het ontwerp gaat nu uit van 30 km/u van het HVVP, afgezien daarvan vind Rover dat na
de inspraak het DO voldoende rekening houdt met een goede busdoorstroming. 
Zo is de rijbaan nu voldoende breed, zodat fietsers makkelijk gepasseerd kunnen worden
en de bus niet achter fietsers moet gaan “bumperkleven”. 
Ook zijn de zijstraten gewijzigd naar een uitrit, zodat de bus geen voorrang aan rechts
hoeft te geven. Ook provincie en Connexxion hadden hierop aangedrongen.

Door de 30 km/u is de bus duurder en onaantrekkelijker, de verbeteringen in het DO
verzachten dit naar ons idee net voldoende. Ik hoop dan ook van harte dat u het DO 
goedkeurt, zodat de balans niet negatief doorslaat en Haarlem haar doelstelling op het
gebied van leefbaarheid (fijnstof) en bereikbaarheid kan blijven halen.

Met warme groet,
Namens Rover Haarlem
Léon Tebbens
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